

Seit 2017 ist HALFAR® GOTS zertifiziert.

Since 2017, HALFAR® has been certified in accordance with the GOTS.



Nachhaltig

Der Global Organic Textile Standard (GOTS) ist ein weltweit angewendeter Standard für die Verarbeitung von Textilien aus biologisch erzeugten Naturfasern. Er definiert umwelttechnische Anforderungen entlang der gesamten textilen Produktionskette, sowie strenge Sozialkriterien. Die Einhaltung wird von unabhängigen akkreditierten Prüfinstituten auf Basis des GOTS-Überwachungssystems überwacht. Seit 2017 ist Halfar nach diesem Standard zertifiziert und wurde 2018 erfolgreich re-zertifiziert.

The Global Organic Textile Standard (GOTS) is a standard which is applied on a worldwide basis for the processing of textiles made from organically produced natural fibres. It defines environmental requirements along the whole textile production chain as well as strict social codes. Compliance with these regulations is strictly monitored by independent, accredited testing institutes based on the GOTS monitoring system. Since 2017, Halfar has been certified according to this standard and was re-certified in 2018.

